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Wieża przekaźnikowa operatora Play napsuła krwi wielu mieszkańcom Cieszyna. Czy z
perspektywy czasu można powiedzieć, że "diabeł" ten nie był tak straszny, jak go
malowano?

fot. mat. pras. UM Cieszyn

- Ja jestem zdziwiona, ponieważ odbył się wielki protest, było na ten temat wiele dyskusji. Wieża została
postawiona - wszystko ucichło - mówi Gabriela Staszkiewicz, burmistrzyni Cieszyna. - Zrobiliśmy wszystko, co
mogliśmy. Od samego początku mówiliśmy, że podjęte wcześniej decyzje się uprawomocniły. W naszym
badaniu mieszkańcy stwierdzili, że ta wieża aż tak nie przeszkadza - dodaje. 

Przeprowadzony sondaż miał jednak jeszcze jedno, dodatkowe zadanie. - Specjalnie chcieliśmy poznać zdanie
mieszkańców, ponieważ w lutym ubiegłego roku podjęliśmy decyzję o opracowaniu planu
zagospodarowania przestrzennego dla śródmieścia. W związku z tym myślimy też nad tym, jaką
dopuszczalną wysokość mogłyby mieć obiekty znajdujące się w nim, czy też wokół niego - zaznacza
Staszkiewicz. 
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